
Bestyrelsesmøde, Laven .
Borgerforening

onsdag d. 15/1 kl. 19:30 hos Hans

1 Velkommen. Hvem er vi ?

Hans orienterer om arbejdsopgaver for formandsskiftet og hvad det indebærer

Evaluering: 
Generalforsamling: 
Der ville være kommet flere hvis der var spisning. 
Overveje om ekstra tid til at bearbejder flere indkomne forslag på mødet. 

Fast punkt: Der skal fremadrettet være et fastpunkt hver møde, om der er nye tilflyttede 
borgere til Laven. 

2 Konstituering.
Anna bliver valgt som formand.

Hans bliver valgt som kasserer. 

Referent: Karen Margrethe

3 Kalender (der kommer et bilag)
Det aftales at hvert arrangement har to personer. En ansvarlig og en hjælper. 
Vi skal ikke møde op til alle arrangementer, som bestyrelsesmedlemmer. 
Der er en fast kontaktperson og arrangør på hvert arrangement. 

Arrangement for personer 60+ d. 30.1.25: Hans og Lise

Fastelavn d. 2/3-25: Malthe og Elisabeth

Opsætning af traller ved søen d. 6/4-25: Morten og Daniel

Sø-arbejdsdag d. 3/5-25: Daniel og Morten

Skt. Hans 23/6-25: Elisabeth, Karen Margrethe og Anna.

Sommerfest d. 30/8-25: alle

Æblepresssedag d. 4/10-25: Karen Margrethe og Hans 

Halloween 31/10-25: Anna og Malthe



Generalforsamling d. 12/11–24. ( Flere bestyrelsesmedlemmer på valg)

Optagning af traller d. 22/11-25 Morten og Daniel

Juletræstænding d. 30/11-25: Hans og Daniel

4 Hjemmeside
- Hvad er min idé med udformningen
Hans orienterer om, at han har udformeret hjemmesiden informativt. Der kan både lejes 
materialer o.lign.

- Skal den laves om ?

5 Eventuelt

Vi kalder fremadrettet for Anna Hagelskær for forperson. 
Der er nedsat en arbejdsgruppe som udarbejder et koncept til at byde velkommen. ( Morten og 
Malthe)
Der er nedsat et udvalg, der udarbejder en liste over personer der kan byde ind med ad hoc-
opgaver. ( Mette Breinholt og Ea) 
Mailliste over byens borgere. Ea og Mette Breinholt. 
Det bliver undersøgt om vi skal bruge hjemmesiden forening.net til at indkræve kontingent. 
Forslaget om at skrive et nyhedsbrev fire gang årlig, bliver ikke vedtaget på modet. 

Vi arbejder videre med forslaget om at lave et ” running dinner arrangement”, hvilket de har 
praktiseret i Gl. Ry

Malthe tager billeder af arrangementer og sætter dem på foreningens hjemmeside. 

Der er nedsat et udvalg, med medlemmer fra Idrætsforeningen, Laven borgerforening og 
Laven Lokalråd, der arbejder med forbedring af området ved søpladsen. 

 


